
مردم ایران بسیار شگفت انگیز هستند، دیدن ایران را به همه توصیه می کنم

اسکوچیچ: دوست دارم تیمم مانند رانندگی ایرانی ها شود
شیفته جام جهانی هستم، دوست دارم در اسپانیا مربیگری کنم

دراگان اســکوچیچ، ســرمربی تیــم ملــی فوتبال در مصاحبه با ســایت 
و  تیمــش  درخصــوص  را  متفاوتــی  و  جالــب  صحبت هــای    vecernji
کشــورمان انجــام داده اســت. اســکوچیچ دربــاره مربیگــری اش در ایران 
چنین توضیح داد: »من 7 یا 8 سال در ایران کار کردم. در ایران از مربیان 
کــروات قدردانی می شــود زیرا مــا موفقیت های خوبی به دســت آوردیم. 
مربیان ما حتی توانســتند راه خوبی بین ایران و کرواســی از لحاظ سیاسی 

باز کنند. فوتبال در اینجا بسیار اهمیت دارد.«
او در رابطه با اینکه چقدر طول کشــید تا با فرهنگ خاورمیانه ســازگار 
شــود، گفــت: »خاورمیانه خیلــی با ایران فــرق دارد. من قبــاً در امارات، 
کویــت و عربســتان بــوده ام و ایــن مســأله کار مــرا برای ســازگار شــدن در 
ایران ســاده کرد. مردم ایران بســیار مردم شــگفت انگیزی هســتند. بسیار 
مهمان نواز هستند.«اســکوچیچ در رابطه با اینکه آیا غذای ایرانی برایش 
یک مشکل است، چنین واکنشی داشت: »مدیریت می کنم ولی غذاهای 

خودمان را بیشتر ترجیح می دهم.«
اظهار نظر ســرمربی تیم ملی در رابطــه با زندگی در تهران هم جالب 
توجه اســت: »تهران شــهر سطح بالایی اســت. 12 میلیون جمعیت دارد 
ولــی مــن اصاً شــلوغی را دوســت نــدارم. در اینجا یکی دو ســاعت طول 
می کشد تا به مقصد برسید. آنها کمی با آرامش رانندگی می کنند. دوست 
دارم تیمــم هم مثــل رانندگی آنها شــود، با توجه به نظم عجیب شــان و 
منطقــی کــه در ترافیــک برقرار می کنند! بســیار آنها در ترافیــک با نظم و 
سازماندهی شده عمل می کنند. در رانندگی آنها بداهه هم وجود دارد که 

به من نظر یک ترکیب ایده آل است. تهران شهر زیبایی است.«
اســکوچیچ در پاســخ به اینکه آیا با روســتاهای ایران آشــنا شده است، 
یــادآور شــد: »البتــه. من بیشــتر از همــه چیز، شــهرهای تاریخی ایــران را 
دوســت دارم از جمله شیراز و اصفهان که برای من شگفت انگیز هستند. 
این شــهرها مکان هایی زیبا و مقبره های پادشــاهان را دارد. دیدن ایران را 
بــه همه توصیه می کنم. آنها فرهنگی قدیمی دارند که می توانند به همه 
نشان بدهند. کسی در جاده گرسنه نخواهد ماند زیرا ایرانی ها بسیار افراد 

خاصی هستند.«

او بــه اینکه عــاوه بر فوتبال، ادبیات تاریخی نیز می خواند، هم اشــاره 
کــرد: »مــن خیلــی ادبیــات می خوانــم. علــوم اجتماعــی، روانشناســی و 
جامعه شناســی را دوســت دارم. تاریخ عشــق من اســت. در واقع، به طور 
خــاص 2 چیــز را در زندگی ام خیلی دوســت دارم. یکی پیــاده روی و دیگر 
 ،French Way مطالعــه. 3 ســال پیش در خیابان ســنت جیمز یا همــان
مــن ســاعت ها پیــاده روی کردم. ایــن جاده بیــش از 10 قــرن قدمت دارد 
و تاریخــی خــاص را در خود گنجاده اســت. اســپانیا را هم خیلی دوســت 
دارم زیرا در آنجا بازی کردم و واقعاً از آن کشــور لذت می برم. شــاید این 

بزرگترین تجربه من باشد.«
اســکوچیچ در رابطه با اینکــه در آنجا به دنبال بعــد معنوی نیز بوده، 
گفــت: »هــر جور کــه دل تــان می خواهــد، می توانید بــا آن برخــورد کنید. 
ایــن دنیــا خیلــی کوچک اســت. شــما بــا مــردم دنیــا ماقــات می کنید و 
موقعیت هــای جالبــی برای شــما رخ می دهد. در ســفر با کســی 5 دقیقه 
می مانــی و 5 روز بــا یــک نفر ســفر می کنی. انــگار داریــم از زندگی حرف 

می زنیم. خیلی جالب است.«
او درخصوص ســطح فوتبال ایران در مقایســه با دنیــا چنین نظر داد: 
»در خــط تهاجمی ما بازیکنانی در ســطح جهانی داریــم که می توانند در 
هــر تیمی بــازی کنند. ما مهــدی طارمی را داریــم، بهتریــن بازیکن پورتو 
یا علیرضا جهانبخش از فاینورد یا ســردار آزمون که توانســت در 3 ســال 
بهتریــن گلــزن زنیت نام گیرد. او حالا به لورکوزن منتقل شــده اســت. در 
برخی پســت ها ما وســعت خوبی نداریم ولی تیم اول آســیاییم و در رده 

بیست و یکم جهان جای گرفتیم که همه باید به ما احترام بگذارند.«
اســکوچیچ درخصــوص عملکــرد ایــران در جــام جهانی عنــوان کرد: 
»مــن اکنــون بــه آن فکــر نمی کنــم و از آن دســته آدم هایی هســتم که به 
بازی بعدی می اندیشــند. من روی خودم سرمایه گذاری کردم زیرا آرزوی 
رســیدن به چنین ســطحی در فوتبال را داشتم. برای این مسابقات آماده 

هستم. ما تیم خوبی داریم و می توانیم اتفاقات خوبی رقم بزنیم.«
اســکوچیچ در رابطــه بــا اینکــه فلســفه اصلــی فوتبالــی او چیســت، 
خاطرنشــان کــرد: »مــن تمامی مربیــان را دنبــال می کنم. بــه نظرم یک 
مربــی خوب بایــد چندین فاکتور داشــته باشــد. کســی در روش و تاکتیک 
خوب اســت، کســی افراد و بازیکنان را می شناســد و کســی هم رسانه ها را 
خوب بلد است. من الگویی ندارم ولی همیشه چیزهایی انتخاب می کنم 
که فکر می کنم برایم مناســب اســت. اهل ریسک هســتم و دوست ندارم 

منتظر اتفاقی باشم. می خواهم تیمم بدون محاسبات بازی کند.«
او درخصوص اینکه چه سطحی از مربیگری او را مجذوب می کند، اظهار 
داشــت: »من از این وضعیت لذت می برم. حالا شیفته جام جهانی هستم. 
مطمئناً دوســت دارم در اروپا، اول از همه در اســپانیا، یک تیم ملی دیگر یا 

باشگاه های دیگر کار کنم. فقط دوست دارم در سطح بالا کار کنم.«

 قیمت گذاری سرخابی ها 
در دستور اولین جلسه هیأت واگذاری

حســین امیر رحیمی، نماینده ســازمان خصوصی ســازی دیروز درباره 
واگذاری دو باشــگاه استقال و پرســپولیس توضیحاتی ارائه کرد. او اظهار 
داشــت: »در ادامــه فراینــد واگذاری باشــگاه های اســتقال و پرســپولیس 
بــا عنایت به اینکه صورت های مالی حسابرســی شــده دو باشــگاه در این 
جلسات مصوب شد مهمترین گام برای آماده سازی واگذاری سرخابی ها 
اتفاق افتاد. در هفته آتی قیمت گذاری دو باشگاه استقال و پرسپولیس به 
تصویب هیأت محترم واگذاری خواهد رسید و پس از آن افزایش سرمایه 
به روش صرف ســهام به عنوان یکی از ابزارهای تأمین مالی مســتقیم دو 
باشــگاه )پس از انجام اقدامات قانونی متصور( در دســتور کار قرار خواهد 
گرفــت.« رحیمی توضیح داد: »گزارش توجیهی افزایش ســرمایه و دیگر 
گزارش های مرتبط با طرح کسب و کار دو باشگاه )به عنوان الزامات ورود 
بــه بازار ســرمایه و درج نماد در بازار پایه( نهایــی و این موضوع همزمان 
بــا قیمت گذاری )توســط کارشناســان رســمی دادگســتری و قــوه قضائیه 
منتخب( ســازمان خصوصی سازی و نیز درج نماد دو باشگاه در بازار پایه 

برای واگذاری سهام دو باشگاه به متقاضیان انجام خواهد شد.«
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یحیی برگشت و در هوای بارانی مورد استقبال پرسپولیسی ها قرار گرفت

بازگشت آرامش و دوری از حواشی در اردوی سرخ
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گــروه ورزشــی/ یحیــی گل محمــدی 
کــه چهارشــنبه هفتــه گذشــته بــه دلیل 
مشــکات تیــم فوتبــال پرســپولیس از 
ســمت خود اســتعفا و 3 شــرط را برای 
بازگشــت بــه تیمش مطــرح کــرده بود، 
پــس از واریــز بخشــی از مبلــغ قــرارداد 
شــاگردانش و مذاکرات مثبتــی که برای 
در اختیــار گرفتــن زمین نفت تهرانســر 
بــرای برگزاری تمرینــات این تیم انجام 
شده است، دوشنبه شب صحبت هایی 
با رضا درویش انجام داد و با انتشار یک 
استوری بازگشــت خود به پرسپولیس را 
اعام کرد تــا سرخپوشــان تهرانی فعاً 
از حواشــی دور شوند. ســرخ ها در دوران 
سرپرســتی مجیــد صــدری 20 درصد از 
مبلغ قرارداد خود را دریافت کرده بودند 
و در زمــان حضــور درویــش 8 درصــد 
دیگر از مبلغ قرارداد آنها پرداخت شــد. 
دیروز هــم 7 درصــد دیگــر از قراردادها 
واریز شــد تــا مجمــوع دریافتــی آنها به 
35 درصــد برســد. بــر همیــن اســاس 
سرخپوشان پایتخت تمرین دیروز خود 
را بــا حضــور گل محمــدی در ورزشــگاه 
شــهید کاظمی و در هــوای بارانی برگزار 
کردند و یحیی مورد اســتقبال بازیکنان، 
کادر فنــی و اعضــای تیــم قــرار گرفــت. 
تمرین دیروز سرخ ها طبق روال روزهای 
گذشــته با گــرم کردن بدن ها آغاز شــد و 
بعــد از آن، بازیکنــان در قالــب دو گروه 
به بــازی مفرح آقا وســط پرداختند و در 
بخش هــای بعــدی نیــز پاســکاری های 
بلند، مــرور کارهــای تاکتیکی، ارســال از 
جناحیــن، حرکت در عمــق و گلزنی در 
دســتور کار قرار گرفت. امید عالیشــاه که 
مصــدوم اســت دیروز هم زیــر نظر کادر 
پزشــکی تمرینــات اختصاصی خــود را 
انجــام داد. بازیکنــان در پایــان تمریــن، 
بدن هــا را ســرد کردنــد و راهــی رختکن 
شــدند تا امــروز در دیــداری تدارکاتی به 
مصاف تیم پیکان بروند. موضوع دیگر 
بحث جدایی چند بازیکن از پرسپولیس 
اســت و طــی یــک هفتــه اخیــر برخــی 
رســانه ها از جدایــی دو بازیکن تأثیرگذار 
پرســپولیس خبر داده و مدعی شــده اند 
با توجه به برخی پیشــنهادهای اروپایی 

و حــوزه خلیــج فــارس دو بازیکــن ایــن 
تیــم قصد دارند فســخ قــرارداد کــرده و 
لژیونر شــوند. اخباری کــه باعث نگرانی 
هواداران پرسپولیس شده بود اما شنیده 
می  شــود که هیــچ بازیکنی درخواســت 
جدایی نداشــته و قرار نیست بازیکنی از 
جمع ســرخ ها جدا شــود. گفته می  شود 
بازیکنانی از پرســپولیس جدا می  شــوند 
کــه یحیــی تصمیم داشــته باشــد آن ها 
را در لیســت مازاد قــرار داده یا به عنوان 
دیگــر  تیم هــای  بــه  قرضــی  بازیکنــان 
منتقــل کنــد. خبــر دیگــر درخصــوص 
ســرلک  میــاد  مصدومیــت  ســرخ ها، 
اســت. پرســپولیس یــک بــار دیگــر در 
آستانه بازی حســاس سوپرجام با فولاد 
یــک مهــره تأثیرگــذار و ثابت خــود را به 
دلیل مصدومیــت در اردوی تیم ملی از 
دست داده است. سرلک که باثبات ترین 
بازیکن این فصل پرسپولیس محسوب 
شده و در مجموع 12 دقیقه از بازی های 
این فصل سرخپوشــان را از دست داده، 
در اردوی تیــم ملی دچار مصدومیت از 
ناحیه همســترینگ شــده و ارزیابی های 
اولیــه حکایت از آن دارد او ســه هفته ای 
بــود.  خواهــد  فوتبــال  میادیــن  از  دور 
اتفاقــی مشــابه که فصل قبل هــم برای 
پرســپولیس رخ داد و گل محمــدی دو 
بازیکن تأثیرگذار خود را در آستانه بازی 
ســوپرجام از دســت داد. پرسپولیس در 
آن مقطــع و قبــل از بــازی با تراکتــور در 
ســوپرجام، با مصدومیــت وحید امیری 
و کمال کامیابی نیا مواجه شــد تا این دو 
بازیکــن تأثیرگــذار و ملی پــوش خــود را 
مقابل تراکتور به همراه نداشــته باشــد. 
حــالا یک بــار دیگر ایــن اتفــاق رخ داده 
و در حالــی کــه پرســپولیس بایــد روز 18 
بهمن ماه مقابل فــولاد به میدان برود، 
تأثیرگذارترین  هافبــک خود را به همراه 
نخواهد داشــت. هرچند ســرلک بســیار 
تــاش می  کنــد تــا بــا انجــام تمرینــات 
فیزیوتراپــی خــود را آمــاده و مهیای این 
بازی کند. همچنین صبح دیروز مجمع 
عمومی عادی و سالیانه شرکت فرهنگی 
ورزشــی پرســپولیس در راســتای انجــام 
هر چه ســریع تر تکالیف وزارت ورزش و 

جوانان برای خصوصی ســازی با حضور 
ســیدحمید ســجادی، نمایندگان ســایر 

اعضا مجمع و  هیات مدیره برگزار شد.
ë  :گل محمــدی بــه  درویــش  قــول 

پاداش های معوقه پرداخت می  شود
پــاداش  پرداخــت  دیگــر  موضــوع 
بازیکنــان تیــم اســت. بازیکنــان و کادر 

فنی پرســپولیس با وجود 13 پیروزی که 
در ایــن فصــل از رقابت هــای لیگ برتر، 
لیگ قهرمانان آسیا و جام حذفی کسب 
کردنــد و هنــوز هیــچ پاداشــی دریافــت 
جــاری  فصــل  در  ســرخ ها  نکرده انــد. 
13 بــازی )10 بــازی لیگ، دو بــازی جام 
حذفی و یک بازی لیگ قهرمانان آسیا( 

را با پیروزی پشت سرگذاشته اند و مجید 
صدری، سرپرســت ســابق ســرخ ها طی 
حــدود 4 مــاه حضــورش در این پســت، 
هیچ مبلغی به آن هــا بابت پاداش این 
پیروزی ها پرداخت نکرد. همین موضوع 
باعث شــد پرداخت پــاداش هم تبدیل 
بــه یکــی از دغدغه هــای سرخ پوشــان و 

یحیی گل محمدی شود. به همین دلیل 
گل محمدی به رضا درویش، مدیرعامل 
تــازه وارد تیمــش تأکیــد کــرد پرداخــت 
پــاداش بایــد در اولویــت کاری او باشــد. 
گویــا در همین زمینه تأمین منابع مالی 
صــورت گرفته و قرار اســت طی روزهای 
آینده مبالغی به عنوان پاداش در اختیار 
بازیکنان و مربیان قرار گیرد. در تماســی 
کــه رضــا درویش با یحیــی گل محمدی 
داشــته به ســرمربی تیمــش قــول داده 
بــزودی ایــن پاداش هــا بــه طــور کامــل 

پرداخت خواهد شد.
ë  بیانیه پدیــده: توافقی با پرســپولیس 

در پرونده یحیی صورت نگرفته است
دلیــل  بــه  پرســپولیس  باشــگاه 
مشــکات مالــی تــا ایــن لحظــه موفــق 
بــه پرداخــت مبلــغ رضایتنامــه یحیــی 
گل محمدی نشــده است. باشگاه پدیده 
هــم در اطاعیه ای خبــر توافق با یحیی 
گل محمدی و صــدور رضایتنامــه برای 

این سرمربی را تکذیب کرده است.

اســتیناف  کمیتــه  ورزشــی/  گــروه 
فدراســیون فوتبال، بالاخره رأی کمیته 
جنجالــی  پرونــده  دربــاره  انضباطــی 
اریک بابــو باگناما بوکوم بازیکن گابنی 
گل گهر را اعــام کرد. کمیته انضباطی 
فدراســیون فوتبال حــدود 2 ماه و نیم 
پیش با اســتناد به بررســی های پلیس 
فتــا، مــدارک ایــن بازیکــن را جعلــی 
اعــام کرد و به همین دلیل بر اســاس 
مــاده ۶1 آیین نامــه انضباطــی نتایــج 
تمــام دیدارهایی را کــه او برای گل گهر 
ســود  بــه   0-3 بــود  رفتــه  میــدان  بــه 
حریفــان اعــام کــرد. ایــن رأی باعث 

شــد که نتایج دیدارهای 
مقابــل  گل گهــر 

اســتقال، ســپاهان و پیــکان برگردد و 
7 امتیــاز از ایــن تیــم ســیرجانی کســر 
شــود. بجــز ایــن جریمــه، گل گهــر بــه 
پرداخت 700 میلیــون تومان محکوم 
باگنامــا هــم 3 مــاه محــروم و 200  و 
بــود.  شــده  جریمــه  تومــان  میلیــون 
حکمــی که اعتراض باشــگاه گل گهر را 
در پی داشــت و به همین دلیل کمیته 
استیناف فدراسیون فوتبال این پرونده 
را دوبــاره بررســی کــرد اما ایــن کمیته 
هــم در نهایت رأی کمیته انضباطی را 
تأییــد کرد ولی جریمه باشــگاه گل گهر 
را بــه 50 میلیــون تومــان کاهــش داد 
و در واقــع ســیرجانی ها 650 میلیــون 

تخفیف گرفتند.
در بخشــی از حکم کمیته استیناف 
آمده: »در بررســی های انجــام یافته از 
ســوی ارکان بــدوی و تجدیدنظر 
فوتبــال،  فدراســیون  قضایــی 
این نتیجه حاصل شده است 
کــه باگناما، فاقــد حداقل 4 
بــازی رســمی یا دوســتانه 
تیم ملی کشــورش در رده 
بزرگسالان است و باشگاه 
نیــز  تجدیدنظرخــواه 
دلیــل و مدرکــی، خاف 
این امر ارائه نداده است 
مزبــور  بازیکــن  ایــن رو  از 
غیرمجاز محســوب و نتیجه 
مســابقه  هــر  در  او  از  اســتفاده 
بــا  تیمــش  شــدن  اعــام  بازنــده 
نتیجــه 3-0 مقابل تیم حریف اســت. 
علی هــذا بنا به مراتــب مذکور، تجدید 
نظر خواهــی غیر وارد تشــخیص داده 

شد. رأی صادره قطعی است.«
فرشــید ســمیعی، معــاون حقوقی 
باشــگاه اســتقال، در واکنــش به تأیید 
رأی کمیته انضباطی توسط کمیته 
استیناف به ایسنا گفت: »از کمیته 

اســتیناف فدراسیون فوتبال که مطابق 
می کنــم  تشــکر  کردنــد  عمــل  قانــون 
کــه یــک رأی عادلانــه صــادر کردنــد. 
همچنیــن از عوامــل حقوقــی باشــگاه 
اســتقال کــه نهایت تاش خــود را در 
این پرونــده کردند، تشــکر می کنم. به 
نظر مــن عدالــت در این پرونــده اجرا 

شد.«
اعتــراض  بــه  اشــاره  بــا  او 
پرسپولیسی ها در این خصوص یادآور 
شــد: »در خصــوص شــکایت باشــگاه 
گابنــی  بازیکــن  پرونــده  و  اســتقال 
گل گهر، متأســفانه باشگاهی که طرف 
دعوا نبود و سمتی در پرونده نداشت، 
بیانیه داد و اظهار نظر کرد. در این بین 
شــاهد مصاحبه هــای مربی هــای ایــن 
تیــم در ایــن خصــوص بودیــم ولی ما 
مقابلــه به مثل نکردیــم. در خصوص 
پرونده باشــگاه پدیده که مدت هاست 
حکــم آن صــادر شــده اســت ما تــا به 
حال مصاحبه ای نســبت به این حکم 
داشــته ایم؟ ما تــا الان بیانیــه  دادیم؟ 
متأســفانه اخاق در این زمینه رعایت 
نشد. حاشیه ســازی پیش آمده، باعث 
شــد تــا رأی این پرونده دقت بیشــتری 
شــود و وقت بیشــتری صرف شود. اگر 
ایــن حواشــی و حساســیت ها نبــود، به 

نظر من رأی زودتر صادر می شد.«
امــا در حالــی کــه بعضــی از منابع 
خبــری اعام کــرده بودنــد گل گهر به 
ایــن رأی اعتراض می کند و شــکایتش 
 )CAS( ورزش  عالــی  دادگاه  بــه  را 
می برد، به گزارش باشــگاه خبرنگاران 
جوان، محمد اسفندیارپور مدیرعامل 
کمیتــه  رأی  دربــاره  گهــر  گل  باشــگاه 
قبــول  را  رأی  »ایــن  گفــت:  اســتیناف 
نداریم و به نظر من منصفانه نیســت، 
امــا اقدام دیگری برای اعتراض انجام 

نمی دهیم.«

گروه ورزشــی/ تمریــن تیــم فوتبال 
اســتقال دیــروز به مــدت 90 دقیقه در 
ورزشــگاه آرارات برگــزار شــد. در حالی 
کــه گابریل پیــن مربی ایتالیایــی آبی ها 
به مرخصــی چند روزه رفتــه و قرار بود 
دوشــنبه شــب به ایران بازگردد اما این 
اتفاق نیفتــاد و دســتیار فرهاد مجیدی 

در این جلسه تمرینی غایب بود.
 از ســویی هماننــد چند روز گذشــته، 
ســعید مهــدی هافبــک ایــن تیــم هــم 
در تمریــن حضــور نداشــت. براســاس 
گفتــه مســئولان اســتقال ایــن بازیکن 
رضاونــد  آرش  اســت.  ســرماخورده 
و  جدایــی  بــر  مبنــی  شــایعاتی  کــه 
پیوســتنش بــه فــولاد مطرح شــده هم 
در تمریــن غایــب بــود. گفتــه می شــود 
ایــن بازیکن تصمیم به جدایی از جمع 
آبی پوشان گرفته و در صورت پرداخت 
مطالباتش، با صالح حردانی معاوضه 
خواهد شد. در این بین عصر دیروز خبر 
رسید که رضاوند و فولاد به توافق اولیه 
دســت یافته اند و قرار است در روزهای 
آینده مذاکرات نهایی انجام شود. نکته 
مهم دیگر اینکه رشــید مظاهری قصد 
داشــت بــه فــولاد بــرود امــا در جلســه 
دوشــنبه شــب با جواد نکونام سرمربی 

تیم خوزســتانی شــرط عجیبی گذاشت 
و همیــن مســأله باعــث شــد انتقالــش 
بــه ایــن تیــم منتفــی شــود. دروازه بــان 
استقال بعد از منتفی شدن حضورش 
در فــولاد دیــروز مطابق قــراردادش در 
تمریــن اســتقال شــرکت کــرد. در این 
شرایط دیروز فولاد، شهاب گردان را به 
خدمت گرفت اما برخــی منابع خبری 
مدعی شــدند پرونده انتقــال مظاهری 
بــه ایــن تیم هنــوز به طــور کامل بســته 
نشده است. خبر قابل توجه دیگر اینکه 
برگــزاری تمرینــات اســتقال در زمین 
آرارات بــا انتقادهــای زیــادی از ســویی 
آبی هــا همــراه بــوده و به همیــن دلیل 
مصطفــی آجورلو تــاش کرد تــا آماده 
شــدن کمــپ حجــازی، زمیــن جدیدی 

برای این تیم پیدا کند.
مذاکــرات  از  بعــد  راســتا،  ایــن  در   
بــا  شــد  موفــق  اســتقال  مختلــف، 
قــرارداد  انقــاب  ورزشــی  مجموعــه 
رســمی امضــا کند؛ گرچــه فعــاً زمین 
این مجموعه در حال ترمیم است ولی 
از یکــی دو هفتــه آینــده آبی هــا امــکان 
نقــل مکان به ایــن مجموعه را خواهند 
داشت. گفتنی است قرارداد استقال با 
مجموعه ورزشی انقاب تا پایان فصل 

خواهد بود. همچنین با حکم مصطفی 
آجورلــو مدیرعامل باشــگاه اســتقال، 
آرش برهانــی بــه صــورت رســمی بــه 
عنوان رئیس جدید آکادمی این باشگاه 
منصوب شــد. برهانی مدتــی به عنوان 
ســرمربی تیم امیــد اســتقال فعالیت 
کــرد و توانســت نتایــج خوبــی هــم بــا 
ایــن تیــم بگیــرد. همین مســأله باعث 
شــد آجورلــو طــی حکمــی محمدرضا 
مهرانپور را از سمت خود برکنار و آرش 

برهانی را جانشین او کند. 
اســتقال  درخصــوص  دیگــر  خبــر 
نگرانی هواداران این تیم از بسته شدن 
پنجــره نقــل و انتقالاتــی زمســتانی این 
باشگاه به دلیل شکایت استراماچونی، 
ســرمربی اســبق ایــن تیم اســت. با این 
اینکــه صــدور رأی  بــه  بــا توجــه  حــال 
دادگاه CAS بــه تاریخ 6 اســفند موکول 
شــده و از طــرف دیگــر مراحــل اجــرای 
رأی چنــد روزی طــول می کشــد، بســیار 
بعیــد اســت در پنجره نقــل و انتقالاتی 
پیش رو اتفاقی برای این تیم رخ بدهد. 
گفتنی اســت اســتقال تا تابستان سال 
آینــده فرصــت خواهــد داشــت بدهی 
اســتراماچونی را پرداخــت و بازیکنــان 

مورد نظر خود را جذب کند.

کمیته استیناف رأی بازیکن گابنی را اعلام کرد

تأیید تنبیه انضباطی
مدیرعامل گل گهر: رأی را قبول نداریم اما اعتراض نمی کنیم

 برهانی رئیس آکادمی شد، خبری از بسته شدن پنجره استقلال نیست
جدایی مظاهری فعلًا منتفی شد، رضاوند و فولاد به توافق اولیه دست یافتند

پــوش  ملــی  مهاجــم  صیادمنــش،  اللهیــار 
ترکیــه  فنرباغچــه  باشــگاه  عضــو  و  کشــورمان 
دوشــنبه شــب به صورت قرضــی تا پایــان فصل 
راهی هال سیتی انگلیس شد. هال سیتی در لیگ 
دســته اول انگلیــس )چمپیــون شــیپ( در رتبــه 

نوزدهم در جدول بیست و چهار تیمی این لیگ 
قــرار دارد. صیادمنش در اولیــن مصاحبه اش با 
ســایت باشگاه هال سیتی در خصوص حضورش 
در ایــن باشــگاه اظهار داشــت: »اول از همه، من 
واقعاً خوشــحالم که اینجا در یک باشــگاه بزرگ 

با هواداران شــگفت انگیز هســتم. سعی می کنم 
بــا تمــام تاشــم بــه تیــم کمــک کنــم زیــرا ایــن 
مهم ترین چیز اســت. تا آخریــن نفس برای تیم 
می جنگــم. وقتی بچــه بودم، همیشــه لیگ های 
انگلیــس را دنبال می کردم. من واقعاً برای بازی 

در هال سیتی هیجان زده هستم.« صیادمنش در 
ســال 2019 از اســتقال راهی فنرباغچه شد. این 
بازیکــن جوان بعد از درخشــش در لیگ اوکراین 
در ترکیــب زوریــا مشــتریان زیادی پیدا کــرد و در 

نهایت هال سیتی را انتخاب کرد.

صیادمنش: تا آخرین 
نفس برای هواداران 
هال سیتی می جنگم
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بازگشت رضاییان به پرسپولیس منتفی شد
در شــرایطی که آخریــن دور از مذاکــرات رامین رضاییان با باشــگاه الدحیــل برای جدایی و توافــق دوطرفه در 
حال انجام بود، باشــگاه قطری رضایتنامه مدافع راســت سابق تیم ملی را صادر نکرد و او باید تا پایان این فصل 
در همان تیم الســیلیه به کار خود ادامه دهد. بنابر آنچه که دیروز به رامین رضاییان گفته شــده، با توجه به اینکه 
او به عنــوان بازیکــن قرضــی از الدحیل به الســیلیه پیوســته، در جدایی از تیم ســیلیه باید نظر باشــگاه الدحیل را 
لحــاظ می کــرده که با توجه به ســه جانبه نبودن این توافق، رضاییان باید در نیم فصل دوم لیگ ســتارگان نیز کار 
را در باشــگاه ســیلیه دنبال کند. این در حالی اســت که رضاییان با یحیی گل محمدی مذاکراتی داشــت و قصد او 
حضــور در پرســپولیس در نیــم فصل دوم بــود. در این میان حتی گفته شــد که رضا درویش، مدیرعامل باشــگاه 
پرســپولیس بــا مدیر برنامه های این بازیکن برای امضای قرارداد به توافق رســیده بــود. در هر حال این اتفاق رخ 

نداد و رضاییان باید نیم فصل دوم را هم در قطر توپ بزند.
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طی یک هفته اخیر برخی 
رسانه ها از جدایی دو بازیکن 

تأثیرگذار پرسپولیس خبر 
داده و مدعی شده اند با 

توجه به برخی پیشنهادهای 
اروپایی و حوزه خلیج فارس 

دو بازیکن این تیم قصد 
دارند فسخ قرارداد کرده 

و لژیونر شوند. اخباری 
که باعث نگرانی هواداران 

پرسپولیس شده بود اما 
شنیده می  شود که هیچ 

بازیکنی درخواست جدایی 
نداشته و قرار نیست بازیکنی 

از جمع سرخ ها جدا شود


